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Protokoll 
 

 

Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2016-09-05, klockan 19:00, Lingheden 

Närvarande 
 

 

 

Gunnar Axelsson GA Ordförande             

Magnus Pettersson MP Kassör 

Mikael Ekman ME Sekreterare, Anläggningen 

Gunnar Gustafsson GG Representant 5o7-manna, Anläggningen 

Sanna Detlefssen SD Representant 5o7-manna 

Jan Exius JE Ungdomsansvarig 

Lena Renholm LR Utbildningsansvarig 

Ej närvarande Magnus Lindén                  ML Representant Herrsenior 

Rolf Öhlin RÖ Anläggningen 

Ulf Strand US  Inköp  

Förmöte - Information om idrottspsykologi och ”Jaget i Laget”, något som ska in i 
föreningsarbetet både på lagnivå och sektionsnivå, t ex i samband med 
ledarträff.  

Föregående 
protokoll 

- Inga anmärkningar. 

Ekonomi - Anläggningen har stora utgifter på investeringssidan samt att en oväntad 
reparation av gräsklippparen har utförts. 

- Fotbollens ekonomi är i balans och sista deltagaravgifterna för 2016 håller 
på att jagas in.  

- Anslagen från HS till Fotbollssektionen har minskats. Den 4/7 kallade HS till 
möte för att informera att HS ekonomi går back bland annat p.g.a. högre 
utgifter än beräknat i budget för bland annat anställda. Detta kommer i sin 
tur få konsekvenser för fotbollsektionens ekonomi på något sätt. 

Inköp& Mtrl - Totala budgeten för inköp av material har sprängts rejält i år. 

- Kvar: Återstår att rekrytera ny inköpsansvarig för sektionen. 

Sponsring - Kvar: Behov av att få igång en sponsorgrupp för att förbättra ekonomin. 
- GA kan tänka sig att ta tag i sponsorsuppgifterna men har då för avsikt att 

kliva av som ordförande i sektionen. 

Anläggning 
 
 
 
 
 

- Parkeringsytan är fixad! 
- Elen fixades inför Linghemscupen. 
- Fortsatt arbete med nyanläggning av 5-mannaplan på Lingheden. Den är 

nysådd så den får inte beträdas och inga skottövningar som kan innebära 
bollhämtning på ytan får genomföras. GG mailar ut om detta. 

- En stor display för skyltning av matcher och reklam, t ex ut mot vägen kan 
ordnas, men bygglov behövs (GG/ME). 

- BEVAKA: El för belysning till skyltarna, portalen och eventuella 
belysningsstolpar för gången in till klubbhuset ska ordnas men grävarbeten 
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bör ske efter utesäsongens slut, 2 stolpar finns bakom kallförrådet. (GA). 
- KVAR: Klubblokalen bullrig p g a hårda golv, ljudisolering i form av skivor 

som skruvas upp föreslås, US kollar. 
- KVAR: Avbytarbåsen behöver repareras lite efter stormskadorna (GG).  

Kanske går det att ordna nya då de egentligen är för små. 
- KVAR: Ny dörr till tvättstugan behövs inför vintern. (ME)  
- BEVAKA: Inget svar från Kultur & Fritid har kommit ännu om möjligheten 

att flytta belysningen från Gripvallen till B-plan respektive om de kan tänka 
sig lägga naturgräs på Gripvallen (ME). 

Utbildning - Ungdomsledare som hållit i spontanfotboll ska erbjudas C-
diplomutbildning 

- KVAR: Redovisning av på C-diplom kvarstår. ME kollar med LR. 
- KVAR: Målvaktsutbildning(gemensam) ska ordnas GG/LR. 
ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 
Ledare som vill gå kurser enligt Gröna Linjen meddelar kansliet. 
Bidrag ska sökas för genomförda utbildningar efter genomförande.  

Fotbollsskolan - GA har haft kontakt med Fotbollskolan och fått rapport. 

- ME har skickat in ansökan om lägerbidrag (Kommunen) samt bidrag från 
Idrottslyftet(ÖFF). 

Linghemscupen - Linghemscupen arrangerades 13-14 augusti och det verkar blivit ett lyckat 
arrangemang. 

- Hur kan cupen utvecklas med fler deltagande lag till kommande år? 

Herrsenior - Ingen rapport 

Damsenior - Diskussion om nästa säsong med Tallboda har startat. Farmaravtalet 
fungerar och båda lagen går bra i serien. 

Ungdom (5 o 7-
manna) 

- Se övriga punkter. 

Nätverk Östra - Nästa mötestillfälle tisdag den 6/9 kl 19.00 på Lingheden. 
- Aktuella är att gå igenom status i föreningarna och diskutera 

möjligheter till kombinerade representationslag herr/dam/äldsta 
ungdomslagen samt eventuell samträning under vintersäsongen. 

Övrigt - ME sammanställer de innetider i Himnaskolan och Linghemsskolan som 
fotbollen fått tillgång till. 

- JE tog upp det märkliga faktum att vissa tider går till ”vuxeninnebandy” 
före ungdomstider. 

- Kanske krävs en ledarträff i höst för att förankra beslut om förändringar 
och möjligheterna till vinterträning. 

- BEVAKA: Enkät bör skickas ut direkt vid säsongens slut. Alla fick i uppdrag 
att fundera på frågor till den. 

Nästa möte - Sektionens styrelsemöten hålls normalt första måndagen varje månad. 
Nästa styrelsemöte måndag 5:e september kl 19.00-21.00 på Lingheden. 

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll    

http://www.linghemssk.se/
http://www.laget.se/LSKFOTBOLL
http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php
http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/

